
 

 

Zpráva předsedy Klubu agility 

za období od 20. listopadu 2022 do 5. listopadu 2023 

 

Výbor nastoupil do funkce po členské schůzi konané dne 20. listopadu 2023.  

Prvním úkolem bylo převzít agendu Klubu a zajistit jeho průběžný chod. Ukázalo se, že administrativa 

Klubu je v zanedbaném stavu. Nebylo možné převzít plně bankovní účet, protože nejprve jsme museli 

doplnit zápisy v obchodním rejstříku. Současně bylo v týdnu po proběhlé členské schůzi podáno udání 

na obchodní rejstřík Městského soudu v Praze, a tak jsme museli vše zajistit ve lhůtě 30 dní, tj. do konce 

roku. Samotný zápis se protahoval, protože při absenci předchozích zápisů byla rekonstrukce záznamů 

značně problematická. Teprve po zapsání statutárních orgánů jsme mohli převzít plnou kontrolu nad 

bankovním účtem. V této situaci jsme museli administrovat členské příspěvky a v lednu uspořádat první 

z kvalifikačních závodů. 

Současně jsme zahájili jednání s generálním sponzorem a potěšilo nás, že se pokračování spolupráce 

podařilo dohodnout ještě před koncem roku. 

V listopadu vypsala Národní sportovní agentura dotace na významné akce (typu mistrovství světa, 

Evropy a olympijské hry). Původně jsme myšlenku na podání žádosti zamítli, neboť nám chyběla nejen 

registrace u Národní sportovní agentury, která Klubu pro nečinnost propadla, ale současně jsme neměli 

v pořádku již zmíněný obchodní rejstřík, nedisponovali jsme datovou schránkou a nesplňovali celou 

řadu formalit. Když však byla lhůta pro podání prodloužena, nakonec jsme žádost podali. Bohužel jsme 

termín o několik vteřin pro administrativní potíže zmeškali a žádost nebyla úspěšná. Přesto se jedná o 

důležitý krok. Pro rok 2023 jsme již jinou žádost podat nemohli, neboť všechny dotační programy 

vhodné pro Klub byly již uzavřené, ale hodně jsme se naučili a věříme, že pro rok 2024 bychom mohli 

být úspěšní. Programy doposud na NSA vypsány nebyly, agentura doposud vede jednání o rozpočtu.  

Druhou prioritou byla potřeba akutně zajistit pořádání klubových akcí v roce 2023 a zahájit spolupráci 

s manažery reprezentací. Vypsali jsme výběrová řízení na pořadatele akcí a oslovili stávající manažery. 

Pro juniory jsme dostali ještě další nabídku, která nakonec byla úspěšnější než koncepce předchozí 

manažerky. Rozhodující byl důraz na transparentní bodové hodnocení. 

Po zjištění stavu hospodaření se nejpalčivějším bodem stala celková konsolidace hospodaření a příprava 

vyrovnaného rozpočtu, který by ale pokryl všechny klubové priority a alespoň částečně rozvoj klubu. 

Rok 2022 skončil celkovou ztrátou ve výši 1.290.000 Kč. Potřebovali jsme převzít finanční kontrolu a 

zavést standardní finanční řízení. Zpráva o hospodaření a kontrole hospodaření/auditu je samostatnou 

zprávou předloženou členské schůzi 2023. 

Ve druhé polovině sezóny jsme se soustředili na pořadatelství Mistrovství (mládež, dospělí, para), 

provedení auditu hospodaření, výběrové řízení a podání žádostí o pořadatelství JOAWC a SOAWC. 

Ohledně auditu nás nepříjemně zaskočila nejprve nečinnost revizní komise a následně také snaha audit 

zmařit. O všem jsme obsáhle informovali členskou základnu.  

ROZVOJ KLUBU 

V rozpočtu 2023 byly kromě běžného chodu alokovány zdroje na rozvoj databáze/informačního 

systému. Bohužel se příprava celého projektu zdržela z jasně definovaných příčin. Pro úpravu databáze 

jsou nezbytná jasná pravidla, zejména úprava Soutěžního řádu, úprava pravidel evidence členské 



 

 

základny, systém a pravidla vzdělávání. O pomoc s přípravou pravidel jsme požádali členskou základnu 

a dostali mnoho podnětů. V tuto chvíli probíhá příprava nových pravidel. Přáli bychom si, aby práce 

postupovaly rychleji, ale příprava takto rozsáhlého projektu nás stojí čas, který jsme v sezóně museli 

věnovat sportovním agendám Klubu a finanční stabilizaci. 

Pro příští rok jsme nastolili agendu přípravy širší prostupnosti od tréninků k závodní činnosti úpravou 

pravidel A0. Rádi bychom pozornost agilitní veřejnosti upřeli ke zkouškám agility a zkouškám jumping, 

ocenili osobní sportovní posun jednotlivých týmů během jejich kariéry a další možnosti. Připravujeme 

zadání pro výkonnostní žebříček/ranking, jehož prostřednictvím bychom rádi podpořili otevřené 

soutěže, nabídli členům přehled o sportovní výkonnosti a její srovnání, současně by se mohl stát 

pomocným nástrojem pro plánovaní akcí (vstupním kritériem).  

V systému sezóny jsme pro rok 2024 připravili několik změn. Kvalifikační závody pro JOAWC a AWC + EO 

jsme museli předsunout před konec května kvůli uzávěrkám těchto soutěží. Současně nám nedává 

smysl, oddělovat zájemce o MČR od uchazečů o reprezentaci. Jedná se o poměrně kompaktní skupinu, 

která se výkonnostně může porovnávat mezi sebou, odpadnou také automatické nominace. 

Domníváme se také, že Klub agility a členové výboru by neměli být největšími pořadateli sezóny. Svoji 

roli vidíme kromě denní operativy ve strategickém a koncepčním vedení, přípravě nových projektů a 

rozvoje agility. V tuto chvíli byla celá první polovina roku pokrytá klubovými akcemi. Tuto činnost 

bychom chtěli přenechat jednotlivým pořadatelům a v tomto směru jsme také doplnili podmínky 

výběrových řízení na pořadatele klubových akcí. Po skončení sezóny provedeme vyhodnocení změn a 

uvidíme, nakolik je koncept úspěšná a zda bude potřeba přistoupit k dalším úpravám. 

Pro budoucnost připravujeme koncepci vzdělávání v Klubu agility a metodickou podporu trenérům a 

instruktorům. Oslovili jsme Fakultu tělesné výchovy a sportu se žádostí o spolupráci. Proběhla úvodní 

jednání, na základě kterých bylo dohodnuto, že FTVS zastřeší a bude garantovat tzv. „státní“ část 

vzdělávání trenérů a instruktorů, zatímco Klub agility připraví svazovou „agilitní“ část programu. Díky 

spolupráci budou mít v budoucnu naši instruktoři a trenéři přístup k online vzdělávání trenérů a po 

absolvování kurzů budou mít certifikaci trenéra, nezbytnou mimo jiné pro získání živnostenského 

oprávnění, některých dotací apod. V tuto chvíli připravujeme projekt, který bychom chtěli předložit 

vedení FTVS (stupně vzdělávání, rozsah, objem, předpokládané počty uchazečů), na jehož základě by 

pak proběhla příprava rozpočtu pro tento program a akreditace. 

KOMUNIKACE 

Komunikaci a marketingu jsme věnovali značnou část pozornosti a aktivity. Kromě mnohem aktivnějšího 

informování na webových stránkách a Facebooku jsme rovněž rozběhli Instagram Klubu agility. Máme 

za sebou výstupy v médiích (rozhlas). S těmito daty budeme moci lépe oslovit sponzory s nabídkami 

spolupráce. Velmi vítáme také aktivitu našich členů, kteří se na propagaci agility podílejí. 

CÍLE 

Dlouhodobým cílem našeho výboru je kromě sportovní činnosti nastavení a modernizace procesů 

v Klubu agility, IT podpora činnosti našich členů, nastavení vzdělávání a struktury spolku, která odpovídá 

běžným svazovým sportovním organizacím. Všechny tyto plány se neobejdou bez investic, ale věříme, 

že zpětně nám umožní lépe dosáhnout na lepší financování. 


